
Muut asiat

Vanhusneuvoston jäsenet voivat nostaa tässä kohdassa esiin asioita, joita haluavat käsitellä tulevissa 
kokouksissa. Asioista voidaan myös keskustella kokouksessa, mikäli aikaa jää.

Vanhusneuvosto 6.6.2024

Esitys:
Päätetään merkitä asiat tiedoksi.

Käsittely:
- Håkan Sandell edusti 28.5. Ikäinstituutin Kotikulmilla-ohjausryhmässä. Ikäinstituutin Outi 

Mustonen kertoi tulevansa mielellään esittelemään heidän toimintaansa järjestöjen tilaisuuksiin.
- Kaupunki on perustanut oman pysäköintiyhtiön, joka toimii hallinnollisena välineenä toiminnalle.
- Ehdotettiin, että Vantaan muut vaikuttamistoimielimet voisivat tulla vierailemaan 

vanhusneuvoston kokouksiin.

Päätös:
Merkittiin asiat tiedoksi.


